
PROTOKÓŁ NR 34/12

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 28 marca 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00, a zakończyło o 18:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Teresa Szczepańska,

4. Zofia Ujma,

5. Adam Bierowski,

6. Krzysztof Kapała,

7. Zbigniew Mazurak.

Nieobecni usprawiedliwieni: Kamila Pietraszek, Maria Zielińska, Mariusz Kubiak, Paweł Pituch, 

Paweł Szymczyk.

Zaproszone osoby:

8. Mirosław Górecki.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmiany w budżecie na 2012 r.

3. Zaopiniowanie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XII/77/11 R.M. w Kowarach z dnia 26 maja 

2011 r. w sprawie wysokości i zasad ustalania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących 

żłobki.

4. Sprawy różne. 

Ad. 1 Posiedzenie K.B.P.iF. prowadził Pan Krzysztof Kapała wyznaczony przez przewodniczącego. 

Zapoznał Komisję z porządkiem obrad, który zatwierdzono jednogłośnie.

Ad. 2 Ponieważ nieobecna była P. Skarbnik, projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

na 2012 r., omówił Pan Burmistrz.

Wyjaśnił  że przesunięcia w budżecie dotyczą zebrania  środków własnych tj.  2% całości  z  500 tys.,  które 

miasto pozyskało jako kolejną transzę z 2,5 mln zł z Urzędu Wojewódzkiego na likwidację strat wynikłych 

podczas klęsk żywiołowych.

Obecnie  planowany  jest  remont  ulicy  Kopernika  –  częściowo  (część  zrobiona),  ulicy  Polnej,  odcinek 

pozwalający na udrożnienie ruchu w razie remontu ulicy Kowalskiej oraz ul. Wojska Polskiego. 

Ponieważ środki mają określone wyznaczone wcześniej cele, należy przeznaczyć je na remont tych ulic które 

uległy zniszczeniu podczas ulewnych deszczów.

Projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie (jednogł.).
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Ad. 3 Następnym punktem obrad było zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

R.M.  o  wysokości  i  zasadach  ustalania  dotacji  celowej  dla  podmiotów  prowadzących  żłobki  lub  kluby 

dziecięce na obszarze Gminy Miejskiej Kowary.

Pan Burmistrz wyjaśnił iż Gmina Mysłakowice zalegała U.M. 28 tys. zł, za opłaty do przedszkola dzieci z  

Mysłakowic które dopłacała Gmina Kowary w 2011 roku.

Obecnie  w  „prywatnym  żłobku”  jest  czworo  dzieci  z  innych  gmin  i  te  gminy  powinny  ponieść  koszty 

dofinansowania które kształtują się w wysokości 400 zł miesięcznie na jedno dziecko. Radny P. Kapała pytał 

o wyegzekwowanie od Gm. Mysłakowice 28 tys. zł.

Na dzień 28.03.2012 r. pieniądze jeszcze nie wpłynęły do Urzędu ale powinny być oddane.

Projekt uchwały przegłosowano jednogłośnie.

Ad.  4 W  sprawach  różnych  rozpatrzono  pismo  mieszkańców  z  ul.  Górniczej  26.  Pan  Burmistrz 

wyjaśnił iż w tym miejscu inwestycja jest dosyć kosztowna a w budżecie nie ma przeznaczonych środków na 

ten cel w 2012 r.

Ustalono że należy zarezerwować środki na tę właśnie inwestycję w budżecie na 2013 r.

Radna Z. Ujma pytała o cenę za obiekt po byłej szkole nr 2 którą P. Burmistrz określił na kwotę 200 tys.  i  

zarządzeniem  zainicjował  rokowania.  Radna porównała  cenę  do  ceny  obiektu  na  Podgórzu  25,  i  działki  

sprzedanej  w  pobliżu  byłej  szkoły  przy  ul.  Wiejskiej.  Pan  Burmistrz  zaznaczył  że  obecnie  w  związku  z  

kryzysem  brak  jest  zainteresowania  nieruchomościami  i  była  szkoła  musi  być  zbyta  gdyż  ulega  dalszej 

dewastacji.

Radna P. Klepacz przedstawiła stanowisko swoje i innych radnych o możliwości przeznaczenia obiektu na 

mieszkania socjalne.

Pan  Burmistrz  ten  projekt  uznał  za  całkowicie  bezprzedmiotowy,  argumentując  to  wysokimi  kosztami 

remontu obiektu i niebezpieczeństwa ze skupiska w jednym miejscu ludzi którzy nie do końca radzą sobie w 

życiu.

Radny P. Wrona pytał o możliwość zainstalowania oświetlenia przy ul. Jeleniogórskiej do trzech domostw w 

kierunku „Ciszycy”. Niestety P. Burmistrz ten zamysł uznał za całkowicie bezzasadny i kosztowny. Radny A. 

Wrona zwrócił uwagę na nową nawierzchnię przy ul. Pocztowej, która już jest w złym stanie. P. Burmistrz  

oświadczył  że  wszystko  będzie  naprawione,  usterki  będą  usuwane,  jeżeli  tylko  pozwolą  na  to  warunki 

techniczne tzn. musi nawierzchnia „odleżeć” swój czas.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisja  Budżetu  Planowania i  Finansów pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej Miasta Kowary na 2012 r. (jednogłośnie) 

2.  K.B.P.iF. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XII/77/11 R.M. w 

Kowarach z  dnia  26  maja  2011  r.  w sprawie wysokości  i  zasad ustalania  dotacji  celowej  dla  podmiotów  

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na obszarze Gminy Miejskiej Kowary. (jednogłośnie)

3.  W budżecie na 2013 r. zaplanowane „muszą” być środki na inwestycję związaną z oświetleniem 

przy ul. Górniczej 26 i okolic.
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Protokołowała:                                                                                                                    Wiceprzewodniczący

Zofia Ujma                                                                                                        Komisji Budżetu, Planowania i Finansów
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